
Procés Pressupostos participatius 2024 - 2027

Nom de la sessió Debat Sant, Sants-Badal, La Bordeta, Hostafrancs

Data i lloc 18/11/2024; Teatre Casinet Hostafrancs

1.- Nombre d’assistents

2.- Llistat d’entitats participants

● Institut Montserrat SCCL
● Grup polític podemos
● AVV Hostafrancs
● Junts x Cat
● AFA IES Sants
● AFA Cavall Bernat

3.- Breu descripció del desenvolupament del debat

S’ha comentat l’espai situat entre el carrer Premià i el carrer Sant Antoni, una zona poc visible
que esdevé un lloc habitual per a la realització de necessitats fisiològiques, així com un punt
d’estada per a persones sense llar.

També s'ha mencionat el problema del cablejat elèctric, que travessa transversalment diversos
carrers com el carrer Robrenyo, el carrer del Vallespir i altres vies limítrofes amb el districte de
les Corts, conegut pels participants com a "Sants perifèric".
Pel que fa a les millores urbanístiques, es proposa arranjar o pacificar diversos carrers propers.
Tot i això, les persones impulsores han preferit presentar les propostes per separat, tot i haver
explicat l’estratègia d’agrupar-ne algunes per aconseguir més vots.

Un altre punt de debat va ser la situació al final del carrer Premià amb el carrer Sant Antoni, on
es va coincidir en què l'espai és insalubre, poc visible i fomenta actes incívics, pel que es
considera necessari convertir-lo en una zona d’estada digna.
Una persona va presentar tres propostes referents al barri de Sants que ja havia incorporat a
decidim.barcelona. No va voler modificar-les, sinó només presentar-les al grup.

En relació amb l’abandonament de la plaça Súria i el passatge d'Andalusia, es va discutir sobre
un conflicte veïnal històric vinculat a la titularitat d'aquests espais. El veïnat reclama que
l’Ajuntament assumeixi la responsabilitat d’aquests llocs, mentre que l'Administració local
sosté que no es tracta d'espais públics i, per tant, no els poden gestionar com a tals.

Finalment, es va abordar la deficient planificació a l’entorn de la plaça Ramon Torres Casanova
i l’encreuament amb Sant Jordi. Els veïns consideren aquest punt com un "punt negre", on el



trànsit de vianants, ciclistes i patinets és molt caòtic i genera una sensació de risc. La
circulació de vehicles motoritzats està mal planificada; obliga a fer un volt molt gran i alguns
cotxes van en direcció contrària per estalviar-se aquest desplaçament. Els dissabtes i
diumenges, amb el tancament del trànsit de cotxes, la problemàtica es fa encara més evident.
Els veïns coincideixen en la necessitat de millorar la convivència a la zona i es van donar suport
mutu en les seves demandes.

3.- Propostes sorgides durant la trobada

Títol De consens (X)

Pacificació del carrer Robrenyo

Millora de l’entorn de l’Escola Institut Montserrat

Arranjament del carrer Miquel Àngel a partir de Rbla. Brasil

Reforma del carrer Santa Caterina

Fer visible el refugi 819

Dignificar la Masia de Rellotge

Eliminar la rotonda del carrer Premià amb el Pg. Sant Antoni

Salvar el teatre del IES Sants

Rehabilitació integral de la Plaça Súria i Passatge d’Andalusia. X

Millorar la planificació entre la Plaça Ramon Torres Casanova i
l'encreuament amb Sant Jordi per garantir una millor
convivència i augmentar la seguretat

X

Arreglar el paviment del triangle de Rambla Badal que es troba en
estat deficient

Instal·lació de panell acústic entre Plaça Cerdà i l'entrada a Can Batlló X

Una nova zona de joc davant l’Escola Can Maiol X

Can Bruixes X


